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 סיכום פגישה בעניין שידורים ישירים

 בית המשפט העליוןב 6.5.18 ראשוןשנערכה ביום 

 

 :משתתפים

 זיו-רשם בית המשפט העליון השופט גלעד לובינסקי 

 מזכירה ראשית של בית המשפט העליון עידית מלול 

 סגנית מזכירה ראשית של בית המשפט העליון סברינה ג'רבי 

 וךנציג אגף המיחשוב עופר אר 

 נציג אגף הבינוי בהב"ה רפי אלבז 

 מוטי גולןו אילת פילו נציגי מערך הדוברות 

 

  מטרת הפגישה:

בדבר דרישות ספקים בהיבטי בינוי, תאורה וצילום במסגרת הפרויקט גורמים בבית המשפט העליון עדכון 

 בכל הנוגע לאולם  ג' ולאולפן שיוקם מעליו.

 

 מהלך הפגישה:

 זיו הוצגו הצרכים הנוגעים לתחומי בינוי. -מה אצל השופט לובינסקיבמסגרת פגישה שהתקיי

במסגרת הפרויקט עולה צורך למצוא פתרונות הנוגעים לתשתית )העברת כבלים(, פתרון אסתטי 

צורך לבצע הכנות בחדר שמעל  ישנולמיקום מצלמות והגברת עוצמת התאורה באולם. כמו כן 

 נו יועבר השידור הישיר.אולם ג' הצפוי לשמש כאולפן ממ

 בסיור הוצגו השינויים המתבקשים והוצעו בהמשך לפגישה סיירו המשתתפים באולם ובאולפן .

פתרונות אפשריים. התקיים סיור גם במבואת האולמות כדי לבחון פתרון חלופי לעמדת השידור 

 של גל"צ.

 קש.מצ"ב שרטוט ראשוני המציג את שרטוט האולפן כיום ולאחר השינוי המתב 

 סיכום:

 בכדי למצוא פתרונות  יתקיימו פגישות משלימות בין ספקי חשכ"ל ובין נציגי הבינוי והמחשוב

 לגבי התשתית, מיקום מצלמות, הגברת התאורה ואפיון האולפן.

  לאחר הפגישות המשלימות יוכן על ידי אגף הבינוי מפרט לביצוע העבודות הנדרשות באולם

 ובאולפן לטובת מכרז.

 מוטי גולןו לת פילואי :רשמו


